
Referat ekstraordinær generalforsamling i Sundby Boldklub 3. oktober 2024 

1) Valg af dirigent. Andreas Henriksen fra DBU København blev valgt og erklærede 
generalforsamlingen for lovlig indkaldt og åben. 
 

2) Punkt 2, bestyrelsen moƟvaƟon for indkaldelsen v/Torben Krog Johansen, bestyrelsesmedlem 
a. Klubben er eŌerladt med en stor gæld. Investor, der kom ind i klubben i sæsonen 

2022/2023 løb fra hans forpligtelser, der langt oversteg en mio.kr., og bestyrelsen har de 
sidste 20 måneder sparet på alt de kan. Bestyrelsen er lykkes med en del 
gældsnedbringelse, men ønsker ikke at der skal gå 20 måneder mere. Derfor søger 
bestyrelsen medlemmerne om en ekstraordinær indbetaling, der kan bringe klubben 
tæƩere på ligevægt igen. 

b. Bestyrelsen har endvidere indgået afdragsordninger med DBU København og DBU Sjælland, 
Skat og Ama’r Sport der rækker ind i 2025, så bestyrelsen har en yderst vigƟg opgave i at 
sikre, at alt gæld bliver honoreret hurƟgst muligt og arbejder for det. 

c. Især DBU er en vigƟg samarbejdspartner, og lige nu står og falder ungdommens deltagelse i 
VinterBold med de aŌaler vi kan indgå med DBU eŌer denne generalforsamling og resten af 
året. Vi ønsker at generalforsamlingen støƩer op om vores forslag. 
 

HereŌer spørgsmål fra salen. 
 
Alle kommentarer bar præg af skuffelse, og bestyrelsen blev kaldt inkompetente og andet, der viste de 
fremmødtes syn på økonomistyringen. 
 
Der blev spurgt ind Ɵl hvordan fx gæld Ɵl DBU og Ama’r Sport er opstået, og andre havde forventet klare 
regnskabstal fremlagt på mødet. 
 
Ligeledes blev frister og regler i klubbens vedtægter udfordret, fx at regnskabet fra 2023 først skal 
fremlægges på den ordinære generalforsamling 11 måneder eŌer årsafslutningen. 
 
KriƟkken fik over en bred kam også den kommentar med, at man ville støƩe bestyrelsens forslag. Og det 
blev påpeget fra et medlem, at der eŌer Investors udtræden og økonomistyringen på det Ɵdspunkt blev 
orienteret om, at der ikke var et fuldt overblik og yderligere udgiŌer ville komme Ɵl selv eŌer 
regnskabsfremlæggelsen i 2022. 
 
Desuden var der kommentarer om at trænerne måske kunne reduceres i løn/godtgørelser, hvilket flere 
allerede havde gjort. 
 
Bestyrelsen Ɵlføjede Ɵl kriƟkken om økonomistyringen, at der arbejdes på højtryk med at få bedre struktur, 
bl.a. med hjælp fra DBU København, og det er et højt prioriteret mål, at få hele økonomien implementeret i 
KlubOffice, så alt er åbent/Ɵlgængeligt og kan varetages af ”alle” eŌer DBUs skabelon. 
 
HereŌer afstemning om punkt 3 om opkrævning af en ekstra konƟngentbetaling fra samtlige medlemmer 
på 400 kr. pr. 1. november 2024: Ganske få (under 5) i mod. Resten for (omkring 50). 
 
Punkt 4. KonƟngentsƟgning 



Kim Grummesgaard præsenterede sƟgningen. 

HereŌer kommentarer fra salen igen. Og en lang diskussion for og i mod, og om hvad pengene skulle gå Ɵl. 

DriŌ af klubben og de udgiŌer, der er i de enkelte segmenter, prissƟgninger og at der er Ɵl udstyr, bolde 
osv., gør, at det er nu konƟngenterne kan og bør justeres.  

Fra Andreas i DBU, lød det som svar på et spørgsmål, at Sundby ligger i den middelhøje del, men hverken er 
dyreste eller billigste klub. 

Diskussionen endte med, at bestyrelsen trak forslaget, og overfører forslaget Ɵl konƟngentsƟgning Ɵl den 
ordinære generalforsamling ulƟmo oktober. Forhøjelsen ville uanset først træde i kraŌ fra 1. januar 2025. 

Punkt 5. Eventuelt 

Igen en opfordring Ɵl bestyrelsen om at åbne regnskabsbøgerne. En opfordring Ɵl at aĬolde den ordinære 
generalforsamling på en onsdag. At ændre Ɵdspunkt for generalforsamling Ɵl foråret, så det er tæƩere på 
årsregnskabet, eller ændre regnskabsår Ɵlsvarende. 

HereŌer blev den ekstraordinære generalforsamling afsluƩet. 


